
Kehtna Põhikool 

Hoolekogu KOOSOLEKU PROTOKOLL nr 1 /2023/24 

Kehtna põhikoolis, 20.09.2023 

Algus kell 18:00, lõpp kell 19.30 

Juhatas: Evelin Saare 

Protokollis: Inna Klandoorf 

Võtsid osa: Kers  Mäevälja , Inna Klandorf, Annika Linnamägi, Reigo Ginter, Evelin Saare, Triin Tähtla, 
Reelika Toome, Edda Rei, Katrin Velleste, Janne Johkem, Argo Tamme, Rynaldo Puusep. 

Koosoleku protokolli originaal ning osalejate nimekiri koos allkirjadega säilitatakse kooli arhiivis. 

 

Päevakord: 

1. Kohtume uue abivallavanema Rynaldo Puusepaga 

2. Kooli uus õppejuht ja uued õpetajad 

3. B-võõrkeel 

4. Järgmine arengukava 

5. Rataste varjualune 

6.  Kehtna Põhikooli koduleht - õpetajate info (pildid, haridus jms) 

7. Kuidas parandada Kehtna Põhikooli mainet? 

8. KKHK ja Kehtna Põhikooli koostöö 

9. Terviserada ja selle laiendus 

 

Arutelud: 

1. Rynaldo Puusep tutvustas Kehtna valla hariduskomisjoni tööd ning julgutas kõiki tutvuma valla 
kodulehel olevate hariduskomisjoni istungi protokollidega: 

h ps://atp.amphora.ee/kehtnavv/index.aspx?hdr=hp&o=106&tbs=all&o2=242159&f=114286 

Komisjon töötab välja haridusstrateegiat, mis peaks valmima 2023.aasta lõpuks. 

 

Vallavalitsus soovib infot õpilasliinide toimivuse kohta soovitatavalt 01.oktoobriks 2023. 

Abivallavanem tõi välja, et seoses valla eelarvega võib rakenduda põhikooli õpilastele lisatasu 
toitlustuse eest, kuid seda vaid äärmise vajaduse korral. Abivallavanem ütles, et vallavalitsuse 
hallatavates asutustes on vähendatud ame koh  viimastel kuudel 12,5.  



Huvihariduse taotlusvooru teh  üle 30 taotluse. Pingerea alusel otsustatakse toetuste saajad. 
Vallvalitsus teeb otsuse 26.septembril ning alates 01.oktoobrist 2023 hakatakse väljastama 
huvihariduse lepinguid. Õpilastele on valla poolt toetatav huviharidus tasuta. 

Hoolekogu tõi välja, et lapsed küsivad, millal valmib uus skatepark. Abivallavanemale pandi 
südamele, et ka lastele antud lubadused on täitmiseks. Teistes valdades on edukaid näiteid 
sellest, kuidas skatepark on rajatud mõne projek  või toetusmeetme raames. Abivallavanem tõi 
välja, et käimasolevatest ja avatavatest projek dest annab kooli direktorile ülevaate vallas töötav 
projek spetsialist.  

 
2. Kehtna Põhikoolis on uus õppejuht Katrin Velleste ning palju uusi noori õpetajaid. Uuest 

bioloogia- ja loodusõpetuse õpetajast Triinu Reedikust ilmus ka 19.septembril 2023 ar kkel 
Raplamaa Sõnumites.  

 
3. B-võõrkeele osas teh  raske otsus ja 6.klassile sel aastal B-võõrkeel ei pakuta. Kahjuks teatas 

saksa keele õpetaja augus kuu eelviimasel päeval, et ei hakka siiski õpetama saksa keelt. Vene 
keele õpetamist jätkatakse klassidele, kus sellega oli juba alustatud. 

 

Kool jätkab B-võõrkeele õpetaja otsinguid. Kaalutakse varian  mitme kooli kahasse ühine B-
võõrkeele valik teha, et õpetajal oleks suurem koormus. 

 
4. Arengukava koostamisega jätkatakse. Plaan on mais 2023 tehtud e epanekud  lisada 

arengukavasse.  
 

5. Abivallvanem Rynaldo Puusepa sõnul valmib ra ahoidla Kehtna Põhikooli ehitajapoolse lubaduse 
järgi 01.oktoobriks 2023. 

 
6. ja 7. Hoolekogu tegi e epaneku täiendada õpetajate infot kooli kodulehel, et parandada kooli 

tegevuse ja õppetöö läbipaistvust. 
 

8. Direktor Reigo Ginter uurib võimalusi, et Kehtna Põhikooli 8. ja 9.klasside õpilased saaksid osa 
ajast Kehtna Kutsehariduskeskuse õppetöös. Sarnane koostöö töötab edukalt Järvamaa 
Kutsehariduskeskuse ja Paide koolide vahel. 

 
9. Abivallavanem Rynaldo Puusep ütles, et terviserada ja madalseiklusrada saavad uuendatud ka e. 

Uue ka e jaoks hangib vallvalitsus hakkepuitu valla omandis olevast metsast, kus plaanitakse 
teha valgustusraiet. 

 
 
Muud küsimused: 

 
1. Tehnoloogiaõpetaja tegi e epaneku võimaldada õpilastele koolikappide kasutamist, eelkõige 

nähakse koolikappide vajadust 5.-9. klassiõpilaste seas. Koolikappe pakub h ps://koolikapp.ee/ 
ning see maksab 39 €/aastas.  

Enne koolikappide hankimist on vajalik teha küsitlus, kas ja kui palju oleks koolikappide 
kasutajaid. 




